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Sted: Mødelokalet i Ny Måløvhal

Deltagere:
Karsten Friis Måløv Badminton Club kfriis@kfriis.com 
Uffe Mortensen Måløv Idræts Forening uffem@maaloevif.dk 
Tom H A Brinckmann Ballerup Idrætsby (BI) tbri@balk.dk 
Jan Munk Måløv Badminton Club ulb42@yahoo.dk 
Ib Ejnar Simonsen Lokal Motion Ballerup ibogulla@gmail.com
Birger Messerschmidt Jokokan Ballerup Karateskole birgermess@gmail.com
Kristian Nielsen Senior Idræt maal87@mail.tele.dk
Martin Gravballe Måløv Boldklub Martin.Grauballe@antalis.com
Henrik Rahbeck Grusbane arbejdsgruppe henrik.rahbek.pedersen@gmail.com
(Uffe, Birger og Martin deltog ikke i hele mødet)

Ikke til stede med afbud:
Gustav Blomberg Formand for Brugerrådet pahuus@gmail.com 
Tanja Nyborg Villestoft Klubben tnv@balk.dk

Ikke tilstede uden afbud:
 Christian Brinch Jensen Måløv Judo cbrinch@gmail.com
 Camilla Rask Måløv Skole crs@balk.dk

Distribution:
Medlemmer (= deltagere samt ikke tilstede med eller uden afbud) samt:
John Allin Måløv Idrætsforening lokaler@maaloevif.dk
Mikkel Hovgaard Jokokan Ballerup Karateskole mikkel.k.hovgaard@gmail.com
Charlotte Holtermann Kultur & Fritidsudvalget clho@balk.dk
Nicoline Lynn Måløv Boldklub nicolinelynn@yahoo.dk
Lorna Rispler Ballerup Idrætsby lrp@balk.dk
Tina Eckhaus Kultur&Fritid tec@balk.dk
Kjeld Holm Kultur&Fritid ah12@balk.dk
Christina Holst Nielsen Måløv Boldklub chn@unwire.dk

Referent: Karsten Friis

Dagsorden:

1. Fastsættelse af endelig dagsorden

2. Grusbanen.

3. Rygning i idrætsparken.

4. Godkendelse af referat fra seneste møde den 9. september 2019

5. Næste møde

6. Økonomi, herunder brugerrådspuljen.

7. Bordet rundt.

8. Opfølgningslisten

9. Eventuelt

1 Fastsættelse af endelig dagsorden
Dagsorden som anført ovenfor – dog behandles punkt 3 før punkt 2.

2 Grusbane. Hvordan forhindrer vi, at området bebygges?
Arbejdsgruppen består af:
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Henrik Rahbeck henrik.rahbek.pedersen@gmail.com
 Henrik Seitzberg Graham henrikgraham@gmail.com
 Torben R. Jensen torben235a@gmail.com

Der har endnu ikke været afholdt møde i gruppen.

3 Rygning i idrætsparken
DGI kører pt. et ”Sund Klub”-projekt med MIF, hvor et tobaksfrit miljø er en vigtig del. Da MIF jo 
deler lokaler med mange klubber i Idrætsparken, fandt DGI og MIF det naturligt at brede indsatsen 
ud til alle foreningerne.

Anita Hyldal Pedersen fra DGI (ahd@dgi.dk), som deltog i mødet under dette punkt, berettede om 
de aktiviteter og projekter DGI kørte i bla. Københavns- og Gladsaxe kommuner for tobaksfri 
idrætsfaciliteter. Der er ikke kun tale om rygning, selvom det er det mest synlige, men brugen af 
snus skal også adresseres.

Budskabet blev godt modtaget, og man enedes om følgende plan:

 DGI og MIF arbejder videre med en tobakspolitik for MIF og holder brugerrådet orienteret.
 De øvrige klubber går tilbage til deres bestyrelser og drøfter en tobakspolitik
 DGI kontakter Ballerup kommune for evt. at få initieret en kommunal tobakspolitik i 

idrætsfaciliteterne.

Hvis der er behov, er man velkommen til at kontakte Anita.

4 Godkendelse af seneste referat
Referatet fra mødet den 9. september 2019 godkendt uden kommentarer.

5 Næste møde
Aftalt til mandag den 2/3-2020 kl. 17:00 i mødelokalet i Ny Måløvhal. 

6 Økonomi
Der er brugt 2.985kr af brugerrådspuljen. Jokokan når ikke at bestille billede til vinduerne i år. Der 
er derfor ikke andre ønsker til puljen end en PANA-bane til MB. Det blev derfor besluttet at støtte 
dette ønske.

Tom og Martin skal dog arbejde hurtigt for at nå at anskaffe banen i år.  

MB ønsker også et skur til udskiftningsspillere på kunstgræsbanen, men det er der ikke nok penge 
i brugerrådspuljen til.

7 Bordet rundt.

7.1 Jokokan
Intet at bemærke

7.2 Lokalmotion
Intet at bemærke

7.3 Senioridræt
Der har været meget koldt i barfodssalen om tirsdagen.  

7.4 Fodbold
Intet at bemærke

7.5 Badminton
Der er problemer med termostaten i herrernes omklædning. Jan opretter borgertip.

7.6 Idrætsparken
Intet at bemærke

8 Opfølgningslisten
Listen blev gennemgået under mødet. Listen er ajourført og nye punkter, opstået under mødet, er 
tilføjet.
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9 Eventuelt
Intet at refererer.

 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark

Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne

Bedre gadebelysning af området.

Trafiksanering af cykelsti gennem området (Den løsning, som er implementeret 
synes ikke at have haft nogen effekt).

Sammenbygning af hallerne (eller overdækning, så der kan gås tørskoet mellem 
hallerne)

Styrketræningslokale

Nyt lydanlæg i Gl. Hal

Sammenkobling af lydanlægget i Gl. og Ny Hal

Nyt TV i Cafeen i Ny hal

Udskiftnings-skur på kunststofbanen


